
Daniel Rones
skriver i sin søknad
av 07.02.2012 at
veien skal forsyne
et par hytter (2
hytter). I områder er
det 7 hytter. Hva er
riktig?

I dag benyttes den
nye vegen hver
dag av Per Tore
Bratberg og hans
familie med tildels
stor trafikk. Per
Tore Bratberg
uttalte tidligere at
dette ville bli
pensjonistbolig.

Kommunens 1.
innrømmelse.

NB: 4-5 fritidseiendommer.




